
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 6. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 545

På baggrund af ministerens svar på SOU alm. del spørgsmål 429, hvor mini-

steren anerkender, at: "...såvel borgere som foreninger på området har givet

udtryk for oplevelsen af, at nogle kommuner i stigende grad vægter pris frem

for kvalitet ved tildeling af stomihjælpemidler.", hvad agter så ministeren at

gøre ved problemet, når det har vist sig, at udviklingen kun er blevet værre

efter den 1. januar 2018, hvor revisionen af servicelovens voksenbestemmel-

ser trådte i kraft? Ministeren bedes også svare på, om ministeren synes, det

er rimeligt, at stomi- og kateter-patienter, der ønsker at klage over kommuner-

nes ensidige fokus på pris, blot henvises til Ankestyrelsen, hvor sagerne kan

tage flere år at afgøre, hvilket ingen stomi-patienter har ressourcer og helbred

til at vente på i så lang tid - derfor betaler de selv eller også giver de simpel-

then op.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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